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 Милијардер Мајкл Блумберг каже да би волео да подигне порез грађанима са ниским
примањима јер је то "добра ствар за људе“.

  Како је рекао, то је у склопу његове бробе против шећера.  

"Питање које би требло поставити јесте – ’Желиш ли добро овим људима? Желите ли да
живе дуже? Нема сумње“, рекао је. 

  

"Ако подигнете порез на слатке напитке, на пример, људи ц́е их пити мање и нема сумње
да пиц́а пуна шећера један од главних узрочника гојазности и болести срца и рака и
других болести", рекао је он. 

  

Милионер је упоредио америчку војску са индустријом угља. 

  

"Имамо пуно војника у САД у америчкој војсци, али не би требало да започнемо рат само
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да бисмо им дали нешто да раде, и то је управо оно што се крије иза ’добро, држимо се
угља који убија људе јер не желимо да рудари угља изгубе посао’". 

  

Блумберг је био жестоки заговорник пореза на сокове. Прошле године потрошио је 3
милиона долара на рекламну кампању која подржава порез на сокове у Чикагу. Када је
био градоначелник Њујорка, покушао је да забрани пице у граду, али није успео. 

  

Он је такође критиковао недавно смањење пореза од стране америчког председника
Доналда Трумпа. Верује да су то "економски неефикасне грешке" и да нец́е довести до
знатно вец́их зарада.
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